
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 24 lutego 2025 roku o godz. 14:30 w Sali Sesyjnej 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz, Sekretarz Miasta 

Sylwester Foltyn. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Rozpatrywanie skarg i wniosków. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący komisji Mirosław Wójcik przywitał wszystkich i poprosił o przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji, który został przyjęty jednogłośnie „za”.  

 

Ad 2. 

Przewodniczący komisji Mirosław Wójcik poinformował, że okresie między komisjami 

nie wpłynęły żadne skargi, wnioski i petycje. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący komisji odczytał odpowiedzi na wnioski komisji do budżetu na 2025 

rok. Radny Mirosław Wójcik poruszył kwestię kanalizacji na ulicy Sosnowej, natomiast radny 

Piotr Pinkas zwrócił uwagę na konieczność udrożnienia kanału pod Skolnitym. Radny 

Mirosław Wójcik zapytał również o stan prac nad nitką komunikacyjną w rejonie Wisły 

Obłaźca. W trakcie dyskusji omawiano także możliwości budowy obwodnicy oraz estakady w 

mieście Wisła. 

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

Protokołowała: Katarzyna Czyż 

 

Przewodniczący komisji 

Mirosław Wójcik 


